
 

 

PROTOKOLL 

FÖRÄLDRAFÖRENINGENS KONSITUERANDE MÖTE vid Kungsgårdsskolan 8.11.2012 kl. 18:00 

Närvarande: Håkan Näsman, Isa-Maria Bergman, Pontus Kanerva, Henrik Karlsson, Kim Qvickman, Patrik 

Kivelä, Katarina Sorvanto, Lars Andersson, Jan-Erik Holm 

Frånvarande: Sophie Andersson, Tom Lindholm, Lotta Laxén, Tiia Lönnberg 

1. Val av ordförande. Isa Bergman valdes. Val av webbansvarig, Kim Qvickman valdes. Pontus Kanerva 

(190575)och Håkan Näsman (141265) valdes till kassa-ansvariga. Sophie Andersson valdes att 

fortsätta som sekreterare. Sekreteraruppgiften sköttes dock av Henrik på detta möte. 

2. Styrelsen beslöt att båda kassa-ansvariga (Pontus och Håkan) och ordföranden har användarrätten 

till kontot. Håkan och Pontus sköter övertagande av kassan av förra kassören och fixar användarätt 

med banken. Nya kassörerna tar vid efter julpysseldagen 

3. Bollar (1+1 för varje klass) har donerats av Stadium, FF har dessutom anskaffat 8 st skyddsglasögon 

för innebandyspel. 

4. Speciallärarens önskemål om lättlästa böcker skickad till Titti för kommentar men den har inte till 

dags dato besvarats.  

5. Föräldrasupén 2.2.2013, förberedelserna är i full fart! 

6. Önskemålet om rockar sköts upp till nästa möte, då vi har en mer fullständig bild över budgeten. 

7. Hur använda sonationsvideokamerorna till nytta för eleverna? Styrelsen diskuterade huruvida nån 

videoklubb kunde arrangeras eller om nån utomstående kunde dra en kurs. Deltagande kan behöva 

begränsas för att det ska fungera. Henrik kollar med sina kontakter och Isa kollar på Kulturfondens 

sidor om potentiella kursdragare.. 

8. Klubbverksamheten diskuterades. Vad skall klubbarna vara till? Är primärfunktionen att vara en 

efterföljare för eftis (treor och fyror)? Även andra föräldrar förutom styrelsemedlemmarna behövs 

för att sondera möjligheterna. Klubbar på kvällstid är inte möjligt eftersom skolans dörrar stängs kl 

17 och ingen vaktmästare finns. Förfrågan skall skickas till Esbo stad om vaktmästare/ambulerande 

vaktmästare småskolor emellan. 

Nu har vi haft fysikklubb, dramaklubb, WAU-klubb, bildkonstklubb. Vad annat önskas? Katarina och 

Lars genomför en enkät i klasserna 3 och4 om vilken slags klubbverksamhet som önskas. 

Även far-/morföräldrar kunde aktiveras. Även praktikanter kan vara en idé. Isa ber Tiia kolla med 

det internationella gymnasiet om vilken slags praktik eleverna behöver. 

9. Petri från THT-hallen har uttryckt möjlighet/önskemål om att dra innebandyklubb på 

eftermiddagar. Petu kollar med Titti huruvida vägen till THT och ansvarsfrågan under vägen dit kan 

bli ett hinder. 

 

KOMMANDE AKTIVITETER 

 

10. Julpysseldagen 17.11. är fint på gång. 



11. Paketkort, varje elev skall sälja 2 st kortset. Överblivna kort från tidigare år säljs på rea under 

pysseldagen. 240 st nya kort beställs (122 elever). Håkan fixar med Kati Thors på CopyShop. De som 

kan samlas den 21.11. kl 18 och paketerar korten för försäljning. 

12. Val av ny direktion på julpysseldagen kl 10. 6 st uppställda! 

13. Kassaläget är oförändrat från förra mötet. 370 euro intäkter från gårdagens disko! 

 

LÄRARÄRENDEN 

14. Köksan skulle vilja bjuda på bulla sista fredagen varje månad till en kostnad av 55,50e per månad. 

Styrelsen beslöts att bevilja pengar till detta fr.o.m. januari. 

15. Styrelsen beslöt att bidra med 80euro för 2 st domare till innebandyturneringen 1 skoldagen efter 

nyår. 

16. Mötet avslutades ca kl 20 

 

 

 

Isa-Maria Bergman,ordförande   Henrik Karlsson, sekreterare 


